

وثائق العطاء التقييمية

صلادة في وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة

المذكرة الاستيرادية المرفقة ٢٠٢٤/١٢/٢٤ معلنة (المرة الثالثة) تجهيز ونصب وتشغيل وحدة التبريد لمصنع الأكسدة والتلوين

الكتلة التخمينية	المواصفات	الكمية	الوحدة	التلخيص	ت
٢٣٤٠٠٠٠ دينار	منشأ تركي او اماراتي (حسب المواصلات المرفقة)	١	عدد	١- تجهيز ونصب وتشغيل وحدة التبريد الجار نوع (Air Cooled Chillers )	
٢٢٠٠٠٠ دينار	حسب المواصلات المرفقة	٢		٢- تأهيل حوض الجار مع خطوط الانابيب والمضخات مع ربط منظومة البار مبرد	
٩٠٠٠٠ دينار	بلد المنشأ او بلد مصنع الجهاز	٢	عدد	٣- تدريب فنيين صيانة وتشغيل و لمدة (١٠) أيام عدا أيام السفر.	
٢٦٥٠٠٠٠ دينار	المجموع الكلي للكتابة التخمينية				

تاريخ التقديم : المساعة الثانية عشر بعد الظهر حسب التوقيت المحلي لمدينة الناصرية يوم ٢٤/١٠/٢٤

Tender No 12/T/U/2024 Advertised for the (third time)

Supply and installation and operation the cooling unit for the oxidation and coloring plant

Item	Details	Unit	Quantity	specification	Estimated cost
١	Supply and Installation and operation JLAR (Air Cooled Chillers) of Turkish or Emirati origin	No.	١	According to specifications,	234000000 ID
٢	rehabilitation of the chiller basin with thermal Insulation and connecting an early warning system			According to specifications,	22000000 ID
٣	Training maintenance and operation technicians for period of (10) days ,except travelling days.	No.	٢	Country of origin or country of manufacture of the device	9000000 ID
				Total estimated cost	265000000 ID

Closing date at 12 pm according the local time in Nasriya on 22/10/2024

Preface	المقدمة
<p>(Standard bid documents to supply commodities in a general competitive manner) was prepared for projects financed by the federal budget of the Republic of Iraq.</p> <p>These documents assume no occurrence of pre-qualification to the bidders before the invitation to bid.</p>	<p>لقد تم اعداد (وثائق العطاء القياسيّة لتجهيز السلع بالأسلوب التنافسي عام) للمشاريع الممولة من الموازنة الاتحادية لجمهورية العراق.</p> <p>تفرض هذه الوثائق عدم حدوث أي تأهيل مسبق لمقدمي العطاءات قبل طرح العطاء.</p>

<p>Standard Bid Documents Issued on Ministry of Industrial &amp; Minerals / UR STATE COMPANY</p> <p>To supply the Commodities General Competitive Bids: <u>Tender No.12/T/U/2024 Advertised for the third time</u> Supply and installation and operation the cooling unit for the oxidation and coloring plant of Turkish or Emirati origin according to the attached specifications.</p> <p>The Project: [public tender No.12/T/U/2024 on the operational budget for 2024 Contracting Party: [UR STATE COMPANY] Buyer: [UR STATE COMPANY] Tab :1311 purchase of raw materials</p>	<p>وثائق العطاء القياسيّة صادرّة في : وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة</p> <p>تجهيز السلع العطاءات التنافسية العامة: المناقصة العامة رقم [١٢/م/٢٠٢٤] (اعلان للمرة الثالثة) تجهيز ونصب وتشغيل وحدة التبريد لمصنع الاكسدة والتلوين من منشأ تركي او اماراتي وحسب المواصفات المرفقة.</p> <p>المشروع: مناقصة عامة رقم [١٢/م/٢٠٢٤] على الموازنة التشغيلية جهة التعاقد: [وزارة الصناعة والمعادن / شركة اور العامة] التبرير: ١٣١١ شراء مواد اولية المشتري: [شركة اور العامة]</p>
--	--